
 

TO (Til orientering), TD (Til diskussion/debat) TB (Til beslutning). 

Referat Bestyrelsesmøde 
 

Torsdag d. 10. august 2023, kl. 18.30 i Simmelkærhus 

 

Inviterede: Frederik Hoff, Jean Eden, Thomas Kristensen, Bjarne Hansen, Dorthe Vindbjerg, Lis Carlsen, 

Fritz Nørgård 

Tilstede: Frederik Hoff, Jean Eden, Thomas Kristensen, Bjarne Hansen, Dorthe Vindbjerg, Lis Carlsen, Fritz 

Nørgård 

 

Dagsorden 
1. Godkendelse af dagsorden (TB) 

2. Siden sidst (TO) 

a. Borgermøde 

b. Møde med Herning Kommune 

c. Beplantning 

3. Huset 

a. Murer/status (TO) 

b. Gulv store sal (TO) 

c. Indgang (TD/TB) 

4. Arbejdsgruppe (TD) 

5. Hvordan får vi flere til at deltage i div. ting? (TD) 

6. Arrangementer (TB) 

Kommende arrangementer: 

a. Grillaften 

b. Dameaften d. 29. september 

c. Brandhunden Aske og hans hundefører 

7. Eventuelt 

8. Næste møde (TB) 

 

 

Referat 
1. Godkendelse af dagsorden (TB) 

Godkendt. 

2. Siden sidst (TO) 

a. Borgermøde 

Vi havde borgermøde d. 13/6/23 om de 80.000,- der kan søges ved den grønne pulje. Ca. 

20 tilstede. 

Forslag til projekter: 

• Vedligehold af Simmelkærhus 

• Renovering af indgangspartiet udendørs 

• Bypark på sportspladsen. Med lidt frugttræer og stier rundt og lidt bænke hist og 

her. Der kan være nogle fonde at søge pga. biodiversitet og Herning er grøn 

kommune.  



 

TO (Til orientering), TD (Til diskussion/debat) TB (Til beslutning). 

• Udendørs fitnessbane 

• Boldkasse/udelegetøj - måske gymnastikforeningen kunne søge midler. 

• Sted til hulebygning (som ikke generer andre) 

• Teenagelegeplads (som Ndr. Kirkegård) 

• 5.-7. klasses arrangementer 

• ATV-bane (evt. den gamle legeplads ved skolen) 

• Volleyball/beach volley. Der ligger en gammel bane, som måske kan graves frem. 

Thomas og Frederik kigger på området. 

• Basketballnet (kræver asfalt). Kræver lån af Sygeplejebutikkens P-plads. Thomas 

og Frederik kigger på området og snakker evt. med Rikke. 

Det blev aftalt på mødet, at vi laver beregninger på de enkelte forslag og så sendes de til 

afstemning, når vi ved, om solcelleanlægget bliver til noget. 

b. Møde med Herning Kommune 

Tilstede på mødet var fra gymnastikforeningen Otto, Lydia og Aage og fra 

Borgerforeningen Thomas og Jean. Svend Erik Blåbjerg deltog for Herning Kommune. 

Kort referat fra mødet: 

Alle udearealer blev vendt. Indtil nu vil de bibeholde græsslåningen af sportspladsen, da 

der er stor tilslutning til kroket og petanque, og de ikke kan spille på mindre plads end de 

har i dag. 

Torvet trænger til opretning af belægning. Det vil kommunen kigge på. Der kan måske 

leveres et par blomsterkummer fra kommunen, som Borgerforeningen efterfølgende skal 

vedligeholde. 

Det areal, som pt. ikke klippes, vil Borgerforeningen gerne, bliver udlagt som mini-park 

med træer og buske. Kommunen ser ingen problemer og vil muligvis sponsorere træerne.  

Ønske fra Borgerforeningen om gennemgang af alle fortove, da de trænger til at blive lagt 

om flere steder. 

Udviklingspuljen for landsbyer blev nævnt. En pulje som Borgerforeningen ikke kendte. 

Den vil vi kigge nærmere på.  

Derudover en grøn pulje, som vi også kigger nærmere på. 

c. Beplantning 

Frederik har fjernet alle buske ved udkørslen, og der er kørt flis på. Så kan vi kigge på, om 

der skal sættes nyt, eller om vi måske skal sætte en stor sten eller et par store 

blomsterkrukker. 

3. Huset 

a. Murer/status (TO) 

Vi venter stadig på mureren, men Frederik har fat i ham, og han dukker op, når det passer 

ind. 

b. Gulv store sal (TO) 

Gulvmanden har været her for 2-3 uger siden. Planen var, at gulvet blot skulle slibes let og 

lakeres igen for at fjerne de sorte streger (efter anbefaling fra den svenske producent). 

Det har så vist sig, at det ikke er nok til at fjerne stregerne, så gulvmanden er vendt 

tilbage til sin grossist. Thomas holder ham op på det, da vi kun har et par uger, inden line 

dance starter igen. 

Samtidig skal vi overveje, om vi skal ofre et par tusind på at skifte alle dubberne på 

stolene fra plastic til filt, da det måske kan være medvirkende årsag til stregerne (samtidig 

med forkert gulvlak) 

c. Indgang (TD/TB) 

Der mangler inddækning omkring varmtvandsbeholderen på dametoilettet.  



 

TO (Til orientering), TD (Til diskussion/debat) TB (Til beslutning). 

Samtidig trænger der til et farveskift. Enten bør der males hvid eller en svag grålig tone. 

Vi har kigget på akustikplader til væggen ind mod toilettet. Og pt. er der et firma i Ikast, 

som har dem på tilbud i ubehandlet bøg eller valnød. 

Aftalt, at der indkøbes plader til væggen samt til inddækning til varmtvandsbeholderen, 

inden tilbuddet udløber. 

4. Arbejdsgruppe (TD) 

Vi har lidt svært ved at få folk til at komme og hjælpe. Inkl. dem, som havde skrevet sig på 

hjælperlisen fra generalforsamlingen. 

Vi mangler en håndfuld pensionister eller andre, der havde lyst til at mødes hver 2.-3. uge og 

sørge for småting omkring huset og byen. Borgerforeningen vil gerne give kaffe og rundstykker til 

dem. Frederik prøver at nævne det til næste spilleaften.  

5. Hvordan får vi flere til at deltage i div. ting? (TD) 

Her menes generelt vores arrangementer. Vi laver lidt nyt ind imellem, men ellers holder vi jo fast 

i det, som plejer at virke, men deltagelsen er noget lav. Det lyder dog som om det er i alle 

foreninger, så vi kan næppe gøre meget ved det men håbe, at det pludselig vender igen.  

 

6. Arrangementer (TB) 

Kommende arrangementer: 

d. Grillaften 

Vi lader den stå åben, så hvis der kommer en uge med godt vejr i sensommeren, så ringer 

vi sammen. 

e. Dameaften d. 29. september. 

Dorthe forslog 80’er fest. Med 80’er musik, plakater, drinks og menu. Det blev vedtaget 

og Dorthe og Jean arbejder videre med det. 

f. Brandhunden Aske og hans hundefører. 

Evt. lægges sammen med brunch. Så vi starter med brunch, og så kommer Claus og Aske 

fx kl. 12. Hvis Claus kan. Jean tager en snak med ham. 

g. Virksomhedsbesøg hos AH.  

Anders, AH kan ikke give en eksakt dato endnu, da han har andre arrangementer, som 

også skal passes ind. Skal være med tilmelding da max 25 personer. Skrives i 

aktivitetskalenderen for oktober og med dato følger. 

h. Nørkle dag med fremstilling af Crepe-papir blomster.  

Dorthe har spurgt på FB og det lader til, at der er flere, der godt vil prøve, så Dorthe går 

videre med arrangementet. Hun tjekker selv kalenderen og finder en dato. Thomas bistår 

med opslag osv. 

7. Eventuelt 

• Medame Gruppen vil gerne tilbyde virksomhedsbesøg (via Dorthes mand). 

• Kratudvalget ville gerne, at der var nogle vandrestier i området, men der er for meget 

landbrugsjord, til at det nok er muligt. Kan evt. være, at der kan laves noget, hvis vi får 

lavet ”parken”. 

8. Næste møde (TB) 

Torsdag d. 7. september 2023, kl. 18.30 i Simmelkærhus. 

Dorthe står for forplejning. 

 

 

 

 

 

 


